
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 22/2024

Aika: 5.9.2024 Paikka: Otakaari 1, Kandidaattikeskus
kello 16:00

Läsnä: Vertti Hatara (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen (sihteeri)
Linnea Hartikainen Joel Vainio
Patrik Hoppania Juuso Saari
Petteri Niska Essi Korpi
Saimi-Sofia Pirinen (P.10.1.1 S.10.2. P.16.1.)
Katariina Kokkonen (P.10.4.) Pessi Parkkinen (poissa)
Niklas Riihelä (poissa) Elli Peltoniemi (poissa)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Hatara avasi kokouksen ajassa 16:00.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
Hoppanialla ilmoittaa että hänellä on rummut.
Kokkonen ilmoittaa että osa raadista kävi siivoamassa ulkovaraston, kontin, ympäristön.
Niska ilmoittaa että ulkoexcu alkaa pian.

6. KUULUMISKIERROS
Rouviselle kuuluu hyvää, kävi aiemmin viikolla Flamingo spassa irrottelemassa
orientaatioviikon paineita pois.
Saarta harmittaa johdatus rakennesuunnittelu-kurssin tehtävä, mutta muuten menee
hyvin.
Korvella menee ihan hyvin, käynyt taitoluistelemassa ensimmäistä kertaa 5,5 vuoteen.
Harmittaa myös yksi koulutehtävä. Korvella meinasi tulla nälkä-väsy-kiukku aikaisemmin
viikolla, mutta selvisi tilanteesta. Viikonloppuna on kaverin tupari-valmistujais yhdistelmä.
Pirinen ei tiedä miten menee, on vaan ollut. Oli pitkä darra kaukkareiden jälkeen, yrittää
nyt opiskella vähän enemmän kuin ensimmäisellä viikolla.
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Vainiolla on ollut hauskaa, kouluhommat lähtenyt ihan hyvin käyntiin. Jäänyt oman
joukkueen jalkapallopelejä välistä mm. raadin kokouksien takia. Odottaa innolla
ulkoexcua.
Hartikaisella mennyt viikko lepäillessä. Nukkui jopa 15 tuntia yhtenä päivänä.
Niskalla ollut hauskaa viikonloppuna. On tehnyt kouluhommia ja viettänyt aikaa kiltiksellä
Hataralla ollut kiireinen viikko, tehnyt paljon töitä. Odottaa ulkoexcua innolla.
Hoppanialla tosi hauskaa, mm. kitlishengailu, ulkoexcu, rummut, puolihermanni, kurssit
ovat olleet hauskoja.
Kokkonen on innoissaan että koulu jatkuu taas. Haluaa edistää opintojaan vähän
enemmän. Haluaa aikaa asettua ja levätä, mennä ulkoexculla tyhmäks ja laittaa kandi
pakettiin vuorokaudessa. Ei kuitenkaan suosittele kenellekään, että
kandidaatintutkielmaa olisi kirjoitettavana vielä toiseksi viimeisenä iltana.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

ks. liite.
Päätös: hyväksytään uudet jäsenet.

7.2. Raadin palaute
Raati on saanut palautetta että koko raati oli kännissä kaukkareilla.
Kirjuri-tiedottaja on saanut positiivista palautetta viikkotiedotteen uudesta
ulkonäöstä ja kysymyksen, voiko viikkotiedotetta saada Telegram tiedotukseen.
Raati kiittää palautteesta ja tekee tarvittavat toimenpiteet.

7.3. Muistutus killan jäseneksi liittymisestä
Kokkonen halusi muistuttaa Rouvista jäsenmaksun muistutusviestistä
Telegramissa, mutta Rouvinen olikin jo ehtinyt tehdä kyseisen asian.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtuma

8.1.1. 23.8 Kiltahuoneen läksiäiset
Hataran mukaan tapahtuma oli erittäin onnistunut. Tapahtuman teema oli
rentoa hengailua kavereiden kanssa, katsottiin Shrek-elokuvaa, syötiin
sipsejä ja haudattiin muistomerkki vanhasta kiltiksestä.

8.1.2. 26.-30.8. Orientaatioviikko
Raati tarkastelee orientaatioviikkoa tarkemmin myöhemmässä
kokouksessa. Orientaatioviikko onnistui yleisesti hyvin ja fukseissa
havaittu tyytyväisyyttä. Fuksit ovat myös uskaltautuneet kiltikselle
orientaatioviikon jälkeenkin.

8.1.3. 29.8. Otasuunnistus
Raati piti vain torstaina killan rastia, missä rakennettiin torneja
vaahtokarkeilla ja hammastikuilla. Huomautuksena, jos haluaa rastille
oikeasti paljon tapahtumaan osallistuvia, kannattaa rastia pitää Alvarin
aukiolla. Kannattaa myös sopia AA-kerhojen kanssa viereiset paikat.
Rasti oli kuitenkin hyvin onnistunut, vaikka tulevaisuudessa voisi yrittää

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1LdhVuDbfbfCtDWkVDg66bUpmBSTiI2F1xHFRGxJwDAo/edit?usp=drive_link
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raahautua Alvarin aukiolle. Kiltiksen muuton takia oli valittu rastipaikka
hyvä vaihtoehto rientojen keskelle.

8.1.4. 30.8. Kiltahuoneen avajaiset
Tapahtuma oli onnistunut, kakku oli kaikkien kakun nauttijoiden kesken
todella hyvää. Tapahtumassa kävi myös koulun henkilökuntaa paikalla
ihmettelemässä touhua. Kokkonen kiittää kaikkia, jotka osallistuvat
järkkäämiseen.

8.1.5. 30.8. RaksaRock
Hoppanian mielestä tapahtuman järjestämisessä oli kauhea säätö, mutta
siitä huolimatta oli todella hauskaa. Niska yhtyy Hoppanian
mielipiteeseen. Kokkosen mielestä tapahtuma oli onnistunut, mutta
suunnittelu ja kommunikaatio oli huonoa.

8.1.6. 30.8. Kaukkarit
IE-pari olivat suunnitelleet tapahtumaa toukokuusta asti. Pirisen mielestä
oli todella kivaa, että sai tapahtuman aikana ottaa rennosti ja nauttia
pääpiirteittäin tapahtuman kulusta hyvän suunnittelun ja työnjaon pohjalta.
Korpi kysyi illan mittaan pikku-IE:ltä useaan otteeseen miten hommat
sujui, eikä ollut moitittavaa ja asiat hoituivat hienosti. Siivouksessa meni
odotettua kauemmin. Piristä jäi harmittamaan, että unohti pizzansa Servin
mökin keittiöön.

8.1.7. 3.9. Aalto Day One
Kokkonen on tyytyväinen että vaihdettiin rasti-ideaa. Kokkosen mielestä
on myös hyvä pitää tapahtuman rastia vähäisen vaivan järjestelynä, sillä
tapahtumaa edeltää kuitenkin raskas orientaatioviikko. Kokkonen haluaa,
että vuokrataan Puunjalostajakillan popcorn-kone puolihermannin
sillisaamiaiselle.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. 25.9. IKxMK AfterWorkPesis

Jaan Rönkkö ja Ramzi el Geneidy järjestävät Tuuliniityn pesiskentällä klo
17 IKxMK AfterWorkPesistä. Hatara selvittää, halutaanko tapahtumaa
pitää akateemisesti ikä-rajoitettuna tupsuista vanhempiin opiskelijoihin.

8.2.2. Kiltailta
Kokkonen ehdottaa tapahtuman päivämääräksi 3.10. Itse tapahtuma
alkaa kello kuusi, ja ennen tapahtumaa on suljettu raadin kokous kello
neljästä kello viiteen, jonka jälkeen raadin kokous vaihtuisi killan
avoimeksi kokoukseksi. Tapahtuma järjestetään Ossinsaunalla.
Tapahtumaan tarvitaan killan toimihenkilöitä kertomaan rooleistaan
kiltalaisille. Kokkosen mielestä, kun lisätään sauna päälle, niin saadaan
haippi tapahtuma.

8.2.3. 14.11. Killan vaalikokous
Vaalikokouksesta halutaan infoviesti niin nopeasti kuin mahdollista.
Rouvinen tekee save-the-date tyyliseen infoviestin vaalikokouksesta.
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8.3. Ulkoexcursio julkaisu
Elias Pasanen kysyi raadilta, että voiko kilta maksaa ulkoexcun julkaisun
tilauksen.
Päätös: kilta rahoittaa ulkoexcun julkaisun tilauksen.

8.4. Vuosijuhlavastaava ja -toimikunta
Kokkonen laittaa haun vuosijuhlavastaavista ja -toimikunnasta mahdollisimman
nopeasti. Haku aukeaa myös mahdollisimman nopeasti, toivottavasti jo tulevan
viikonlopun aikana.

8.5. Puolihermannin ansiomerkit
Kokkonen jakaa I-palkkien ja hopeisten ansiomerkkien ehdotus-lomakkeen
kiltalaisille mahdollisimman nopeasti, toivottavasti jo viikonlopun aikana.

8.6. Puolihermannin kutsuvieraat
Kokkonen ehdottaa IE:lle Puolihermannin kutsuvieraiksi riemu-alumneja, sekä
Panu Sainiota.

8.7. IK-skumppalasit
Kokkonen avasi kysymyksen, onko kenelläkään kokoustavalla aikaa viedä
IK-skumppalaseja postin toimipisteelle postitettavaksi. Hatara lupautui hoitamaan
asiaa. Pyydetään valmistajalta 20% alennusta laseista aiheutuneesta vaivasta.

8.8. Killan teltta
Hartikainen mainitsee, että on pari kiinnostunutta yritystä sponsoroimaan killan
telttaa. Kokkonen muistuttaa, että pitää tehdä hakemus TTER:lle auttamaan
killan teltan rahoitusta.

8.9. HS-haastattelupyyntö
Raati kiittää haastattelupyynnöstä, mutta ei vastaa pyyntöön.

8.10. Vujuedustukset
8.10.1. YRK

Kilta ei ole vielä saatu kutsua.
8.10.2. Taraki

Vainio ja Niska osoittavat kiinnostusta tapahtumaan.
Päätös: Vainio ja Niska edustavat Rakennusinsinöörikiltaa Tarakin
vuosijuhlissa.

8.10.3. Prodeko
Päätös: raati kiittää kutsusta

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Tossuja kiltikselle

Susanna Uitto haluaa tossuja kiltahuoneelle, jotta voi käydä mm. vessassa
laittamatta kenkiä jalkaa. Rokas sanoi, että voi designata IK:n logon tossuihin.
Saari ehdottaa, että kiltahuonevastaavilla olisi siivousvuorot viikottain, jotta uusi
kiltahuone pysyisi siistinä. Kokkonen ehdottaa dibsaustaulukkoa, jossa voi varata
esim. roskien viemistä, imuroimista, tai vain yleistä siivousta. Kokkonen ehdottaa
tarrapalkintojärjestelmää tiskikoneen tyhjentämistä varten.

9.2. Killan jäsenyydet
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Hatara kysyy että voiko tapahtumien järjestäjät vaatia killan jäsenyyttä
tapahtumiin osallistumista varten. Killan tapahtumiin osallistumista varten pitää
olla voimassa oleva killan jäsenyys.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Fuksiexcu

10.1.1. Excu
Excursio on varmistunut.

10.1.2. Jatkot
Jatkojen järjestelyt ovat hyvässä vauhdissa. Niska selvittää jatkojen
työvuoroja.

10.2. KvKPP
Niskaa kiinnostaa järjestää tapahtuma loppuvuodesta, ei ole päivämäärää vielä
tiedossa. Niska puhuu Riihelän kanssa yhteistyöstä.

10.3. Haalaritilaus
Haalarit saapuivat onneksi ajoissa fukseja varten orientaatioviikkoa edeltävänä
sunnuntaina. Saapuivat vain päivä ennen kuin tarvitsimme niitä, vaikka
haalareiden olisi todellisuudessa pitänyt saapua 2 viikkoa ennen toteutunutta
saapumispäivää. Yrityksen vastuuhenkilö, keneltä haalarit tilattiin, oli todella
huono palvelemaan ja toteuttamaan tilausta. Kokkonen auttaa todella mielellään
Hartikaista kompensaation hakemisessa kyseiseltä yritykseltä kaikesta nähdystä
ylimääräisestä vaivasta. Olkapään I-palkki-logon puute tullaan korvaamaan
haalarimerkillä.

10.4. Sitowise ja IK-kahvimukit
Kilta sai orientaatioviikoksi 50 kahvimukia Sitowiseltä.

11. IE-PERHE
11.1. Puolihermanni

Puolihermannin suunnittelu on hyvällä mallilla. Yrityssponsorit tuottavat haasteita.
Ruokasponsorit vaikuttavat realistisemmilta. Pirinen ehdottanut sponsoreille mm.
kuvausseinää.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Rauhallista

Opintotoimikunnalla on ollut rauhallista. Abi-sitsit on toteutusta varten valmiiksi
suunniteltu.

13. FUKSITOIMIKUNTA

14. MAISTERITOIMIKUNTA

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Nettisivuprojekti
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Tuottaa haasteita. Rouvinen on löytänyt paljon patoutuneita ongelmia ja
dokumentaatio on osoittautunut heikoksi.

15.2. VTMK virkistys
Virkistyksen aktiviteetti on pollattu. Kohta päätetään milloin lähdetään tekemään
pollattua aktiviteettia.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.

20. SEURAAVA KOKOUS
Ulkoexcursion jälkeisenä torstaina 19.9. Klo 16:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Hatara päättää kokouksen ajassa 18:11.

_______________________ _______________________

Vertti Hatara Oscar Rouvinen
Puheenjohtaja Sihteeri


